
Skjeberg Rotaryklubb 

 

Referat fra styremøte 24.januar 2018  

Møtet ble holdt på Skjeberg Rådhus 

Tilstede: Morten Pehrsen, Ole Enger, Per Sundby, Einar Gundersen,  

Ole-Kristian Laengen 

 

Agenda: 

1. Referat fra forrige møte. 

Referat godkjent. 

 

2. Status regnskap/budsjett.  

Siden kasserer var forhindret fra å møte, ble dokumentasjon sendt styremedlemmene senere. 

Det var ingen negative merknader til det oversendte halvårsregnskapet 

 

3. Behandle søknad fra Ridderdagene. 

Styret godkjenner å støtte Storedal-senteret med kr. 10.000,- til Ridderdagene 2018. Vi forventer 

imidlertid at klubbens logo synliggjøres. 

 

 

4. Diverse 

Vi har fått en henvendelse fra Rotary Friendship Exchange. Denne informasjonen er oversendt 

medlemmene, og den vil også bli gjort kjent på første møte. 

 

Dokumentasjon på fremdriften av vårt skoleprosjekt Burma er oversendt distriktet, og vi vil 

undersøke muligheten for å få med flere klubber. Eventuelt lage et District Grant. 

 

Arne Nielsen, Per Brevik og Morten Pehrsen var på møte i Rakkestad med AG for gjennomgang 

av innhold og utseende på hjemmeside, samt  forslag til handlingsplan for innkommende 

presidenter. 

Einar Gundersen jobber videre med skilting av kirker og plassering av Skjeberg Rotarys skilt på 

Rådhuset. 

 

    

 
Sarpsborg, 29.januar 2018 
 
O.K.Laengen 
Sekretær 


